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Møteleder Bernt Prøsch  Møtested Gulltjønnveien 224 

Referent Knut Grande  Neste møtedato 24.02.2019 

Referatdato 15.01.2019  Neste møtested Gulltjønnveien 224 

Underskrift Knut Grande    

 

 
KODE NAVN Telefon E-POST DEL-

TATT 

DISTRI-

BUERT 

TIL 

INNKALLES 

TIL NESTE 

MØTE 

Styret møtte fulltallig 

 

Merknad: møtet nr 4 måtte av praktiske grunner flyttes til 01.01.2019, selv om det 

formelt er et 2018-møte.  Saksnummerering følger derfor 2018. 
 

 
Saknr Tekst Ansvar / frist 

4.1 Godkjenning av referat fra siste møte  
Godkjent 

 

 

4.2 

 
Referat-saker / hengesaker fra tidligere: 

 

 

 

 
2.3  Ny bankforbindelse: 

Det vurderes å bytte bank, dersom dette vil gi VTSA bedre økonomiske rammer 

enn det vi har i dag. 

Vi får ikke bedre betingelser i noen annen bank.  Endring vil bli vurdert i 

forbindelse med søknad om midler fra «lokale» banker. 

 

 

 

BP 

 2.13  Avtaler om løypekjøring og vedlikehold 

Lars Lundbakken har sagt seg villig til å holde oppsyn med løypenettet gjennom 

vinteren, for å fjerne vegetasjon etc. Avtale er prinsipp-godkjent. 

 

 

 

BP 

 3.6 Søknad om motorferdsel 

Søknad sendt.  Godkjenning mottatt. 

 

 

BP 

 3.8 Status innspill fra løypekjørerne 

Se eget ref av 01.09.2018.   

Ad pkt 1, 2, 7 og 9: små-skog felles vinterstid av Lundbakken og en 

dugnadsgjeng, etter avtale mellom BP og Lundbakken. Ved / virke kjøres ut på 

snø-føre slik at området ser «ryddet» ut når snøen går. 

Hvis / når større trær må tas, kontaktes grunneier og løsning avklares. 

Pkt 5 i nevnte referat er VTSA uvedkommende, dette er en privat-sak utenfor 

VTSA’s ansvars-område. 

Pkt 8: dersom veien opp mot Veslefjell fortsatt skal brøytes, vil Styret anbefale at 

løypa legges om for å unngå at løypa går i brøyta vei.  Forslaget tas opp med 

aktuelle grunneiere, og som særlig moment vurderes løypetrase i forhold til 

vannledning forbi Forrestadsetra. 

Pkt 10: grunneieroversikt for å få tillatelse til ev rydding av trase. 

Bernt lager et prosjekt for finansiering. 

Pkt 17: Det har vært kjørt en god prosess på denne nye trase-løsningen, så Styret 

ser ingen grunn til å jobbe med ny løsning nå. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

KG 

BP 
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 3.12 Avtaleforslag til Vegselskapet Flaksjølivegen sameie 

Signert og i orden. 

 

 

BP 

4.3 Økonomi 

Økonomien er under kontroll, og brukbar. 

 

Det er inngått sponsoravtale med: Tinde hus og hytter, Gausdal Landhandleri AS, 

John Lien Rørlegger AS, Kiwi Ringebu, Sport 1 Ringebu, Anni’s Pølsemakeri, 

Fåvang elektro AS. Det jobbes med flere. 

 

Tilskudd fra Kommunen er øket, hvor tilskuddet nå innebærer utgiften til 

Skisporet AS. 

 

 

BP 

 

BP 

 

BP 

 

BP 

4.4 Status avtale grunneiere 

Med unntak av 3 hytteeiere, har vi avtale med alle som blir berørt av løypekjøring. 

Av disse 3 har vi ikke fått kontakt med 2 eiere, mens vi har muntlig tillatelse fra 

den tredje.  Det jobbes videre med disse eierne for å oppnå løsninger. 

 

 

 

 

BP  

4.5 Betaling fra nærings-bedriftene 

Det jobbes med å øke det generelle tilskuddsnivået fra næringsbedriftene. 

 

 

BP/OE 

4.6 Status tidlig-løype-trase 

a) Det lages ei egen kart-skisse for tidlig-løype, som underlag for å drøfte 

praktiske-, tekniske og formelle løsninger.  Det antas at eksisterende 

traseer kan benyttes. 

 

b) Det avklares om andre grupper / foreninger er interessert i å være med i 

prosjektet. 

 

c) Det opprettes kontakt med grunneiere som vil bli berørt, for å belyse 

hvordan en slik trase vil bli seende ut på sommertid. 

 

 

 

KG 

 

 

BP 

 

 

OE 

4.7 Status søknader 

VTSA søker Vellet om midler til sommervedlikehold. 

 

 

BP 

4.8 Rekruttere nye andelseiere 

Forslag til brev er OK.  Sendes snarest. 

 

 

BP 

4.9 Eventuelt 

a)  Møteplan 2019. Forslag vedlegges 

 

b) Årsmøte, holdes lør 30. mars 2019 kl 17.00 

Styrets beretning skrives av KG 

Alle andre saker til Årsmøtet klargjøres av BP 

 

c) Det har kommet innspill om henstille til de som brøyter fv 27 / 

Rondevegen om å kjøre saktere når det er liten avstand mellom veg og 

skiløype, for å unngå at grus fra veien kastes inn i skiløypa.   

Dette gjelder spesielt i Langbakken.  Entreprenøren heter trolig Odenrud. 

 

KG 

 

 

KG 

BP 

 

 

 

 

BP 
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d) Et varsel som bør legges på Hjemmeside, Fb og gis under Årsmøtet:  Det 

bør henstilles til oppsittere langs veier som har konkrete planer om å 

brøyte veien, om å varsle VTSA tidligst mulig.  VTSA kan derfor få tidlig 

mulighet til å planlegge ny / endret trase i tide før ny sesong. 

 

 

OE for Fb, 

 

JM under 

Årsmøtet 

4.10 Neste møte 

Søn 24 febr kl 10, Gulltjønnvegen 224, Venabygdsfjellet, 

 

 

Alle 

 


